

Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

J2. KWE08

8天7晚中国桂林+贵州双省游(进出桂林)

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/KWL 1100/1500 OD694 KWL/KUL 1600/2000 OD695

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物
- ~ 旅游保险 (含 Covid 保险)
- ~ 全程标准当地 4 砖酒店 (<mark>升级一晚</mark>

<mark>温泉旅馆*自备泳衣*</mark>)

- ~ 中国现存最大的苗族村落-西江干 户苗寨
- ~ 亚洲最大的瀑布-黄果树瀑布
- ~ 高铁体验往返桂+黔 (桂林-都匀)/ (贵阳-桂林)

美食安排 Local Meals:

·簸箕宴

·桂林风味

·瑶水情风味

·高山流水

·黔菜风味

·土鸡风味

·酸汤风味

·状元风味

保证自费 Compulsory: RMB 400/=

- ~ 小七孔 (含环保车)
- ~ 西江干户苗寨 (4 段电瓶车)
- ~ 镇远古镇 (含摆渡车)
- ~ 黄果树大瀑布 (含环保车+上下扶梯)
- ~ 梵净山风景区 (含索道往返+环保车)

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
- 3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中 文版本为依据.
- 4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

荔波古镇





小七孔景区

黄果树瀑布

西江干户苗寨



D**1** 吉隆坡 / 桂林

1100/1500

(MOB/D)

酒店: 星悦国际酒店或同级

集合于吉隆坡国际机场,准备飞往中国桂林,抵达后游览 日月双塔, 容杉湖, 正阳路步行街.

D2 桂林 (高铁 2.5H) 都匀 (2H) 荔波

(B/L/D)

酒店: 荔波冰雪世界酒店或同级

荔波古镇-古镇依据荔波布依、水、苗、瑶四个少数民族打造四大少数民族风情部落,分别是布依水 乡、水族部落、瑶族部落和苗寨,吸引了不少游客前来游玩。

D3 荔波 (2.5H) 西江

(B/L/D)

酒店: 西江苗界酒店或同级

小七孔景区 (环保车) - 响水河上横跨着一座青石砌成的七孔拱桥,"小七孔风景区" 因此得名. 主要 景点有 拉雅瀑布、飞云洞 、68 级跌水瀑布、水上森林。

西江千户苗寨景区(4段电瓶车)-由十余个依山而建的自然村寨相连成片,四面环山,梯田依山顺势直连云天,白水河穿寨而过,将西江苗寨一分为二,半山建造独具特色的木结构吊脚楼,千余户吊脚楼随着地形的起伏变化,层峦叠嶂,鳞次栉比,蔚为壮观。

D4 西江 (2H) 镇远古镇 (2H) 铜仁

(B/L/D)

酒店: 赫柏希音大酒店或同级

苗族博物馆-展示了苗族民族的服饰,古时候苗族人的用品,以及一些苗寨手工艺品。

镇远古镇(含摆渡车)群山环绕,镇远古城的建筑可以追溯到明代,现今仍保存了一部分城墙和城门。

D5 铜仁 (2H) 梵净山 (4H) 贵阳

(B/L/D)

酒店: 贵怡酒店或同级

梵净山(含索道+环保车) 武陵山脉主峰,海拔2572米,梵净山是中国南方最早从海洋抬升为陆地的地方之一,梵净山是西南一座具有2000多年历史的文化名山,梵净山佛教开创于唐,鼎兴在明。明万历所立《敕赐碑》将梵净佛山誉为"立天地而不毁,冠古今而独隆"的"天下众名岳之宗,著名之旅游景点 **蘑菇石,弥勒道场**.

D6 贵阳 (2H) 安顺

(B/L/D)

酒店: 御马湾温泉酒店或同级

黄果树大瀑布(环保车+上下扶梯)-为亚洲第一大瀑布,雄奇壮阔的一级主瀑布、连环密布的瀑布群而闻名于海内外,被大世界吉尼斯总部评为世界上最大的瀑布群,列入世界吉尼斯记录.

然后游览 天星桥下半段,陡坡塘瀑布。

D7 安顺 (2H) 贵阳

(B/L/D)

酒店: 贵怡酒店或同级

青岩古镇为明清两代军事重镇,街巷用石铺砌,民居也是石砌的围墙、柜台、庭院。镇容布局沿袭明、清格局,保存完好的朝门、腰门以及瓦屋面、重檐悬山、花木门,体现了明清时期的建筑风格,青岩古镇被评为国家 AAAAA 级旅游景区。

天河潭景区(**观光车**)-有河谷曲拐,沟壑险峻的地貌特征,融山、水、洞、潭、瀑布、天生桥、峡谷、隐士为一体。

D8 贵阳 (高铁 2.5H) 桂林 / 吉隆坡 1600/2000 (B/L/MOB)

早餐后,高铁前往桂林,抵达后前往机场准备返回美丽的家园。



Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

8D7N China Gulin + Colorful Guizhou (in out GUILIN)

D1 KUL / Guilin 1100/1500

(MOB/D)

Hotel: V star Hotel or sml

Gather at Kuala Lumpur International Airport and prepare to fly to Guilin, China. After arriving, visit the **Sun and Moon Twin**

Towers, Rongshan Lake, and Zhengyang Road Pedestrian Street.

D2 Guilin (HSR 2.5H) Duyun (2H) Libo

(B/L/D)

Hotel: Ice snow world Team Hotel or sml

Libo Ancient Town - The ancient town has created four ethnic minority customs tribes based on the four ethnic minorities of Libo Buyi, Shui, Miao and Yao, namely Buyi Water Village, Aquarium Tribe, Yao Tribe and Miaozhai

D3 Libo (2.5H) Xijiang

(B/L/D)

Hotel: Miao jie Hotel or sml

Xiaoqikong Scenic Area (Environmental protection vehicle + insurance) - There is a seven-hole arch bridge made of bluestone across the Xiangshui River, hence the name "Xiaoqikong Scenic Area".

Xijiang Qianhu Miaozhai Scenic Area (4-stage battery car) Consists of more than ten natural villages built by the mountains connected into pieces, surrounded by mountains on all sides, terraces are directly connected to the clouds and the sky according to the mountains, and the Baishui River passes through the village, dividing Xijiang Miaozhai into two.

D4 Xijiang (2H) Zhenyuan (2H) Tong ren

(B/L/D)

Hotel: He bo yin Hotel or sml

Miao Museum-Displays the costumes of the Miao people, the supplies of the Miao people in ancient times, and some Miao Village handicrafts. Zhenyuan Ancient town (Shuttle included) is surrounded by mountains. The buildings of Zhenyuan Ancient City can be traced back to the Ming Dynasty, and part of the city walls and city gates are still preserved today.

D5 Tongren (2H) Fanjing Mt (4H) Guiyang

(B/L/D)

Hotel: Guiyi Hotel or sml

Fanjing Mountain (cable car + Shuttle), the main peak of the Wuling Mountain Range, is 2,572 meters above sea level. Fanjing Mountain is one of the earliest places in southern China to be raised from the ocean to the land. Fanjing Mountain is a famous cultural mountain in the southwest with a history of more than 2,000 years. Buddhism was founded in the Tang Dynasty and flourished in the Ming Dynasty. The "Buddha-given Stele" erected by Wanli in the Ming Dynasty hailed Fanjing Foshan as the "sect of the world's famous Yue, the famous tourist attraction Mushroom Stone.

D6 Guiyang (2H) Anshun

(B/L/D)

Hotel: Yuma Bay hot spring or sml

Huangguoshu Great Waterfall (environmental protection vehicle + scenic insurance + up and down escalator)-is the largest waterfall in Asia.

Then visit the second half of **Tianxing Bridge**, the **Silver Pendant Chain Waterfall** and the steep slope Pond Scenic area.

D7 Anshun (2H) Guiyang

(B/L/D)

Hotel: Guiyi Hotel or sml

Qingyan Ancient town was an important military town in the Ming and Qing Dynasties. The streets and alleys were paved with stone, and the houses were also stone walls, counters, and courtyards. The layout of the town follows the pattern of the Ming and Qing Dynasties. The well-preserved Chaomen, waist gate, tile roof, heavy eaves, hanging mountains, and flower and wood gates reflect the architectural style of the Ming and Qing Dynasties.

Tianhe Lake Scenic Area (sightseeing bus)-There are curved river valleys and steep ravines. It integrates mountains, waters, caves, pools, waterfalls, natural bridges, canyons, and hermits.

D8 Guiyang (HSR 2.5H) Guilin / Kuala Lumpur

1600/2000

(B/L/MOB)

After breakfast, take the high-speed rail back to Guilin, after arriving, go to the airport and ready to return to beautiful home.

Notes:

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
- 3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.